
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2023-10-23 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK), Tobias Lindstedt (TL), Niclas Werneskog (NW) och 
Stellan Ahnström (SA) 

 
§  1  

Vår ordförande Göran Runesson var återkommen efter Afrikabesök och hälsade 
välkommen till kvällens möte. 

 

Inledning 

§  2  
Ordförandens utdelade förslag till dagordning godkändes efter komplettering 

med några punkter.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Fredrik Mathsson och Nicklas Werneskog. 

 
Justering 

 
§  4  

RA påtalade vissa delar från föregående protokoll som påminnelse och underlag 
för vidare beslut. 

 

Föregående möte 

§  5  
Inkomna skrivelser:  

a/  Kultur & Fritid bjuder in till Föreningsfrukost tisdagen den 7 november 07.30-
9.00 på Hotell Högland. Ämnet är inkludering, hur är det och hur kan man för-
bättra den? Denna typ av träff är tänkt att återkomma 3-4 gånger per år.  

  Styrelsen reagerade start på tidpunkten på dagen. För normalt arbetande 
föreningsmänniskor är detta arbetstid som man inte kan lämna hur som helst. 
Lägg därtill restider om arbetsplatsen ligger en bit från Nässjö. Vi får påtala vår 
åsikt vid framtida träffar med kommunens personal. 

Kultur & Fritid 
Frukostmöte 

b/  Inbjudan till invigningen av cykelbanan vid vattentornet den 8 oktober. Det är 
en Pump & Trackbana som iordningställts med hjälp av Astrid Lindgrens Hem-
bygd (Leader-/EU-bidrag). 

Forserums 
Samhällsförening 

c/  Information från SR Energy om vilka föreningar som fick ta del av årets 
Vinbonus. Totala bidragsbeloppet var 100 000 kr. Nya ansökningar emottas fram 
till 1 juni nästa år. 

 

Vindbonus SR Energy 

§  6  
Avgående skrivelser:  

a/  Inga skrivelser e.dyl. har avsänts sedan föregående möte. 
 

Avsänt 

§  7  
Rapporter:  

a/  Höstens tipspromenader har kommit halvvägs med fem genomförda gånger. 
Deltagarantalet har varit lägre än tidigare utan att det är enkelt att hitta en 
förklaring. För andra arrangörer har det sett olika ut. Många har fortsatt stabilt 
deltagande medan andra har sett en nedgång likt oss. Dagen för 
belöningsjulbordet till arrangörerna är ännu inte bestämt men ett troligt datum 
blir den 30 november. 

  En förfrågan har kommit från Köpmannaföreningen om att anordna tipspro-
menad på julskyltningen likt förra året. MK framförde att kommittén tackat nej då 
arbetsinsatsen inte står i proportion till ersättningen. 

Motion 

b/  Orienteringssektionen har inte haft någon verksamhet seden föregående 
möte. Zon-möte förestår där beslut ska fattas om nästa års samverkan. 

Orientering 

c/  Skidsektionen har heller inte startat upp någon verksamhet. Snöskotern ska 
inom det snaraste startas upp för att finna eventuella problem inför användandet.  

Skidor 



d/  SA rapporterade att tre fönster i storstugan blev bytta som planerat den 29 
september. Fakturan har ännu inte kommit och vi närmare oss verksamhetsårets 
slut. RA ska undersöka om det skulle vara fördelaktigt för föreningen att betala 
kostnaden detta verksamhetsår ur bidragssynpunkt och påskynda betalningen 
om det behövs. 

Anläggning 

e/  Viktor Josefsson hade kontaktat RA med anledning av att han stött på en gam-
mal handbollskompis i Nässjö. Nu visade det sig att denna är ordförande i sam-
hällsbyggnadsnämnden och heter Patrik Swahn. Viktor hade då tagit upp rädslan 
för att elljusspåret ska tas bort i Forserum enligt förslaget till översiktsplan. Därför 
hade de bestämt en träff i Forserum så att Patrik kunde sätta sig in i hur det ser 
ut i verkligheten. Viktor hade bjudit in RA till träffen. Tyvärr visade det sig att Patrik 
var ny i rollen och tillförordnad och inte insatt i frågan. Viktor och RA argumente-
rade efter bästa förmåga varför Lillsjöskogen ska bevaras och behovet av nytt 
skolområde ska förläggas på annan plats. Vi ombad honom att sätta sig in i frå-
gan innan det är för sent. Viktor och Patrik gjorde också ett kort besök i skogen. 

 

Samhällsbyggnads- 
nämnden 

§  8  
Vår kassör MK lämnad ut aktuella resultat- och balansrapporter till deltagarna. 

Då inte många dagar kvarstår av verksamhetsåret så blir det i stort sett dessa doku-
ment resultatet för året. Trots investeringar i ny luftvärmepump och varmvattenbere-
dare så pekar det på att vi går mot ett överskott på ca 12 000 kr. Då är inte fönster-
bytet betalat utan hamnar kostnadsmässigt på nästa år. Skulle vi betala nu någon 
av de sista dagarna så slutar året på ett minus på ca 25 000 kr. 

Alla medlemmar förutom tre har betalat årsavgiften efter det att påminnelse har 
utsänts. 

 

Ekonomi 

§  9  
Till ny medlem invaldes Rebekah Svalbring efter att tidigare ha varit medlem. 
 

Nya medlem 

§ 10  
RA har vidtalat Viktor Josefsson som bor vid elljusspåret att ha kontroll på belys-

ningen på elljusspåret beträffande skador m.m. samt ombesörja omställningar vid 
årstidsomställningar. Hans önskemål är att belysningen ska vara tänd till 21.30 i 
stället för 21.00. Efter bedömning av kostnaden beslöt styrelsen att ändra tiden som 
belysningen är tänd till 17.00-21.30. 

Inget nytt har framkommit om kommunens planer för byte av belysning. Ett på-
stående har framkommit om att man har bytt belysning i Malmbäck. Det ska kontrol-
leras kommande dag då NOK50-gruppen ska vandra där. 

 

Elljusspåret 

§ 11  
På föregående möte summerades deltagandet i årets Hitta Ut. Det var ungefär 

som arrangörsklubbarna hade hoppats på. Vid senare möte med dessa så redovi-
sades att det ekonomiska resultatet verkar bli ca 40 000 kr varav vår klubb erhåller 
20 %. Mötet beslöt dock att inte göra någon utdelning nu till klubbarna utan ha 
pengarna till uppstarten av nästa års arrangemang och ha utdelningen när det är 
igång.  

Avtal med de flesta av årets sponsorer är skrivna på tre år. RA hade utlovat att vår 
klubb ska medverka även kommande år och det instämde nu styrelsen i. Vilka om-
råden som ska brukas nästa år planerades på Hitta Ut-mötet. I Bodafors och Anne-
berg var kontrollerna i år samhällsnära men ska kommande år vara mera ute i närlig-
gande skogar. Vi i Forserum kan köra samma område ungefär.  

Eftersom Hitta Ut handlar mest om var av kontrollpunkter ska placeras samt 
kontrollutsättning så beslöts att orienteringssektionen ansvarar för Hitta Ut inom 
klubben. 

 
 
 

Hitta Ut 



§ 12  
GR framförde att han hade blivit kontaktad av en person på Nässjö kommun som 

hade till uppgift att hantera de medborgarförslag som kommit in. Därvid var det tre 
som ev. kunde beröra oss eller som de önskade vårt stöd till att förverkliga. Dessa 
var följande: 

- Återskapa vandringsslingor i närområdet genen gallring, spångning, skylt-
ning samt ev. kartuppsättning 

- Bygga ett utegym i naturmaterial på en lite mindre allmän plats 
- Förse Lillsjön med en brygga för att underlätta badning 
Ett alternativ till att placera utegymet var på eller i anslutning till Lillsjöstugans tomt. 

Personen skulle besöka oss kommande kväll och GR ombad RA att delta men alla 
övriga i styrelsen var också välkomna att delta. 

Styrelsen diskuterade punkterna. Ett utegym på tomten eller i närheten var styrel-
sen positiv till medan en brygga med badande var vi rädda för att det skulle dra till 
sig människor som skulle störa vår verksamhet. Vandringsleder avsågs väl i stort sett 
att restaurera de som en gång Ingemar Hjort såg till att iordningställas. 

 

Medborgarförslag 

§ 13  
Orienterarna i klubben har inte köpt några nya OL-kläder sedan år 2007. Detta 

på grund av man inte har kunnat komma upp i de minimiantal/-belopp som krävts 
för en beställning. Ett nytt försök har nu gjorts att ta upp beställningar men fortfarande 
nåddes inte gränsen. I en skriftlig vädjan önskades nu subvention för att kunna göra 
en beställning utan att drabbas av startavgifter. Tre alternativ till detta presenterades. 
Styrelsen ställde sig positiv till att stödja och beslöt att tillstyrka alternativet att 
extrabeställa ett antal OL-tröjor till senare försäljning för att nå gränsen. Kostnaden 
för stunden är 2 500-3 000 kr. 

 

OL-kläder 

§ 14  
Styrelsen beslutade att hålla årsmöte för verksamhetsåret 2023 onsdagen den 10 

januari 2024 kl. 19.00 i Lillsjöstugan. Vidare beslutade styrelsen att föreslå 
oförändrade årsavgifter för verksamhetsåret 2024. 

 

Årsmöte 

§ 15  
Nästa inplanerade möte kolliderar med ett zon-möte i orientering. På RA:s förslag 

flyttas mötet till måndagen den 4 december kl. 19.00 i Lillsjöstugan. 
 

Nästa möte 

§ 16  
Övriga frågor:  

a/  RA har via mail meddelat alla kontakter som han har att han fr.o.m. 1/11 byter 
mailadress till rohnny.andersson@gmail.com. Även klubben byter då adress till 

 forserumssok@gmail.com. 
 

Övriga frågor 

§ 17  
Då inga ytterligare frågor fanns att behandla så avslutade ordföranden mötet. Avslutning 

 
 
 
                        Vid protokollet: 
 
 
 
        Rohnny Andersson 

 Justeras: 
 
 
 

Fredrik Mathsson                 Niclas Werneskog 


